
Mersin İl Temsilciliğimizde Temsilcilik Yürütme Kurulunun oluşturulması için 17.05.2008
tarihinde, Şube Başkanı Sedat TÜRKMEN, II. Başkan Mehmet TATAR, Yazman Üye
Müzeyyen ŞEVKİN ile Yönetim Kurulu Üyesi Meltem Akdoğan DUYUL'un da katıldığı eğilim
yoklaması yapıldı. Eğilim yoklamasında mevcut görev yapan temsilci ve yardımcılarının
devam etmesi doğrultusunda bir irade oluştu.

Meslekte 25-30 ve 40 yılını dolduran üyelerimize, 23.05.2008 tarihinde şube binamızda
yapılan bir kokteyl ile ödülleri verildi. Çok sayıda üyemizin katıldığı ve Şubemizin 12. yıl
kuruluş yıldönümüne rastlayan bu günde 11 meslektaşımıza da Emek Ödülleri verildi.

Hatay İl Temsilciliğimizde Temsilcilik Yürütme Kurulunun oluşturulması için 26.04.2008
tarihinde, Şube Başkanı Sedat TÜRKMEN, II. Başkan Mehmet TATAR, Yazman Üye
Müzeyyen ŞEVKİN, Sayman Mustafa YILDIRIM ile Yönetim Kurulu Üyesi Meltem Akdoğan
DUYUL'un da katıldığı eğilim yoklaması yapıldı. Temsilcilik için farklı adaylar çıkarak,
oylama sonucunda eğilim belirlendi. 31 üyenin katılımı ile gerçekleşen toplantıda,
temsilciliğin gelecekteki faaliyetleri konusunda çok olumlu görüşler dile getirildi ve
kurumsallaşma konusunda önemli bir adım atıldı.

Osmaniye İl Temsilciliğimizde Temsilcilik Yürütme Kurulunun oluşturulması için
24.04.2008 tarihinde, Şube Yönetim Kurulumuzun da katıldığı eğilim yoklaması yapıldı.
Yapılan eğilim yoklamasında Asuman DAVARCI'nın İl temsilciliğini, Murat DOĞAN ve Hakan
ÇETİNEL'in de Temsilci Yardımcılığını yürütmesi konusunda görüş birliğine varıldı.

Şube Yönetim Kurulumuz Adana Valisi Sayın İlhan ATIŞ'ı makamında ziyaret etti. Ziyarette
Adana ile ilgili Odamızın genel görüşleri ifade edildi ve özellikle yeni yerleşime açılacak olan
alanların jeolojik kriterlere göre belirlenmesi, katı atık (çöp) alanlarının düzenli hale
getirilmesi ve suların korunması konusunda gerekli girişimlerde bulunulması talep edildi.
Vali İlhan ATIŞ, valilik olarak özellikle köylerin çöp sorunu ile ilgili bir çalışma başlattıklarını,
diğer konularda da Odamızla paralel görüşte olduklarını ve Odamızın eğitim konularında
destek olacaklarını ifade etti.

15.09.2008 tarihinde Şube binamızda bürolarla genel bir toplantı yapıldı. Toplantıya Adana
ve Hatay illerindeki serbest büro temsilcileri katıldı. Toplantıda büroların karşılaştığı
sorunlar; rapor denetlemesi esnasında karşılaşılan sorunların yanında Hatay İl
Temsilciliğimizin karşılaştığı sorunlar da görüşüldü.
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Antalya şube

Şubemize bağlı olan Isparta ve Burdur İl Temsilciliklerimiz yeni mekanlarında hizmet
vermeye başladı.

1 Mayıs kutlamaları kapsamında 18 Meslek Odasının oluşturduğu Meslek Odaları Eşgüdüm
Kurulu'nca alınan karar gereği ortak bir pankart altında toplu olarak yüründü.

Bölgede istihdam sorunlarına çözüm getirilmenin amaçlandığı “1.Akdeniz Üniversitesi ve İş
Dünyası Sinerji Zirvesi” 31 Mart-4 Nisan 2008 tarihlerinde üniversite kampusunda yapıldı.
Etkinlikte Odamız adına bir stand açıldı. Bu etkinliğe koyduğumuz katkıdan dolayı Rektörlük
tarafından Şubemize bir “Teşekkür Belgesi” verildi.

ATSO (Antalya Ticaret ve Sanayi Odası)'nun 19. Grup Meslek komitesinin Mayıs ayı
toplantısına, Şube Başkanı Kutlu TANER katıldı. Toplantıda, Yapı Denetim Yasasındaki
değişiklikler ve Toplu Konut İdaresinin yapmış olduğu projelerin sektörde yarattığı olumsuz
etkiler görüşüldü.

“II. Akdeniz Üniversitesi Gençlik Şenliği” 6 Mayıs 2008 tarihinde düzenlendi. Mühendislik
Fakültesi Dekanlığı'nın isteği doğrultusunda Odamızı temsil edecek şekilde dizayn edilen bir
kamyonet kiralanarak şenlik kortejinde yer almak üzere Jeoloji Mühendisliği Bölümü
öğrencilerinin hizmetine verildi.

Şube Başkanı Kutlu TANER'in Anadolu Ajansı'na verdiği röportaj 21 Mayıs 2008 tarihli
Hürriyet ve Milliyet gazetelerinin Akdeniz eklerinde manşet haber olarak yayınlandı.
Röportajda imar planlarının rant beklentilerine göre biçimlendiği ve kıyı ovalarının, orman
alanlarının, tarım alanlarının, akarsu yataklarının yerleşimlere açılmasının ve bölgemizde her
türlü zeminde yapılan yapılaşma çılgınlığının durdurulması istendi.

22 Mayıs 2008 Milliyet Akdeniz ekinde de doğal afetlere eklenen kuraklık olgusu irdelendi.
Örtülü tarımın ve içme suyu ihtiyaçlarının neredeyse tamamının karşılandığı yeraltı suyu
kaynaklarının tehlike sinyalleri vermekte olduğu belirtilerek alınması gereken önlemler
önerildi.

Aynı tarihte Şube Başkanı Kutlu TANER; deprem, küresel ısınma senaryoları, akarsularımızın
özelleştirilmesi hazırlıkları, kuraklık olgusundan etkilenen yeraltı ve yerüstü sularımız ve
Antalya'nın jeotermal enerji potansiyeli hakkında yerel televizyonlardan Kanal VİP'e röportaj
verdi. Röportaj Kanal VİP'te aynı günün akşamı ana haber bülteninde yayınlandı.

Antalya Eşgüdüm Kurulu tarafından oluşturulan bir komisyon, Döşemealtı Kırkgöz üzerinde
yapımı süren doğal gaz çevrim santralı ile ilgili olarak yerinde inceleme yaptı. İnceleme
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sonrasında Komisyonda yer alan Şube Yönetim Kurulu Üyesi Ali KELEŞ tarafından yapılan
basın açıklamaları 26 Mayıs 2008 tarihli Sabah ve Gerçek gazetelerinde de haber olarak
verildi. Basın açıklamasında, santral yapımının gerçekleşmesi halinde bundan Antalya
kentinin içme suyunun temin edildiği yeraltı su kaynaklarının ve doğal çevrenin zarar
göreceğini ifade edildi. Yapımı süren inşaat hakkında gelişen yasal süreçte Genel
Merkezimizin de verdiği yetki ile Şubemiz ya dava açacak ya da açılmış davaya müdahil
olacaktır.

Antalya Meltem Mahallesi'nde yer alan ve amatör sporların yapıldığı, içinde Kapalı Spor
Salonu ve henüz yapımı tamamlanamamış kapalı yüzme havuzunun bulunduğu 100. Yıl Spor
Kompleksinin yıkılarak yerine 30.000 kişilik stadyum ve 40.000 m ticari alan üzerine çok katlı
iş merkezi yapılması amacıyla Büyükşehir Belediyesi'nin yargı kararlarına rağmen başlattığı
yıkım çalışmalarının devam etmesi nedeniyle 18 meslek odasının temsil edildiği Eşgüdüm
Kurulunda birçok kez tartışıldı ve basın açıklamalarına konu oldu. Başlatılan “Bu kadar da
olmamalı Bu kadarına da izin verilmemeli” sloganlı imza kampanyası devam etmektedir. (27
Mayıs 2008 - Hürses, 28 Mayıs 2008 - Milliyet Akdeniz,12 Haziran 2008 - Gerçek gazeteleri ).

17. Antalya meslek odaları arası bahar kupası futbol turnuvası 14 Nisan- 5 Haziran 2008
tarihleri arasında yapıldı.

Akdeniz Üniversitesi Mühendislik Fakültesi 2007 2008 Eğitim ve Öğretim Yılı geleneksel
“Mezuniyet Töreni” 12 Haziran 2008 tarihinde yapıldı. Şube Başkanı Kutlu TANER, Yönetim
Kurulu Üyesi Hüseyin AKKAYA, Olcay TÜRKAY ve Odamız Büro Sorumlusu İlkay TIRLAN'ın
katıldığı törende Jeoloji Mühendisliği bölümünden mezun olan 17 öğrencimize çanta, çekiç ve
ajandadan oluşan armağanlar verildi. Kutlu TANER yaptığı konuşmada; öğrenci ailelerine,
akademisyenlere ve tüm çalışanlara geçen emeklerinden dolayı teşekkür ederek yeni mezun
meslektaşlarımıza aramızda görmekten mutluluk duyduğunu ifade etti.

Mesleki Eğitim Programı kapsamında 25-27 Haziran 2008 tarihleri arasında Bayındırlık ve
İskân İl Müdürlüğü Toplantı Salonu'nda Jeoteknik Etüt Kursu yapıldı. Genel Merkezden
Hüseyin ALAN, Ayhan KOÇBAY ve M. Emin DURGUN ile Şube Yönetim Kurulu üyelerimizden
Deniz GENÇ ve Mahmut MUTLUTÜRK tarafından verilen eğitime ilgi yoğun oldu. Her türlü
kaya ve zemin ortamın bulunduğu, yapı sektöründe bulunan meslek disiplinlerine ait
sorunların yaşandığı ve yapı denetim uygulaması olan illerden olan Antalya'da teknik konularla
ilgili programa özel firmalar, memur, emekli ve işsiz üyelerimizden oluşan 85 kişi katılmıştır.

15 Temmuz 2008 tarihli bölgesel 100 Yıl Gazetesi, Şube Başkanı Kutlu TANER ile yaptığı
röportajı “Sarsılabiliriz” manşeti ile yayınladı. Antalya Bölgesinin depremselliğinin
değerlendirildiği görüşmede; tarihsel ve aletsel verilere göre sismik aktivitenin Antalya
güneyinden geçen Hellenic-Kıbrıs yayı ve bu yayın karada devamı olan Aksu Bindirme Fayı ve
Fethiye Körfezi'ne doğru doğrultu atımlı fay üzerinde yoğunlaştığı, enerji birikmelerinin bu
hatlar üzerinde olduğu ve bunun bir gün deprem olarak boşalacağı anlamına geldiği belirtildi.
Haziran ayı başlarından yapılan bu röportajın yayınlandığı günün sabahı 06.30'da Rodos
açıklarında meydana gelen deprem Antalya'yı salladı.

Şube Başkanı Kutlu TANER 21 Temmuz 2008 tarihinde, TRT Antalya Radyosu'nda canlı
yayına katılarak Rodos açıklarında olan ve Antalya da hissedilen depremin ardından benzer bir
depremin Antalya'da yaşanması olasılığı ve sonuçları üzerine Odamız görüşlerini bildirdi.

Antalya Büyükşehir Belediyesi öncülüğünde, Avrupa Birliği Hibe Programı kapsamında
hazırlanan "Gelecekte Türkiye ve İsveç'te Sürdürülebilir Eğitim " başlıklı proje ile ilgili olarak
düzenlenen seminere katılım sağlandı.

1-5 Eylül 2008 tarihlerinde İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Akdeniz Üniversitesi ve sivil toplum
örgütleri işbirliğinde yapılan seminer programı kapsamında öğretmenlere ve belediye
yetkililerine İbrahim AKKUŞ tarafından "J

" konularında bilgi verdi.
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eotermal Enerji, Potansiyelimiz, Uygulama
Alanları ve Mevcut Yasal Durum

Denizli şube
21.04.2008 tarihinde Şubemiz Kadın Komisyonu ve Şube Yönetim Kurulu bir toplantı
yaparak gerçekleştirilebilecek faaliyetler tartışıldı.

24.04.2008 tarihinde Afyon'da düzenlenen “Termal ve Maden Suları Konferansı”na Şube
Başkanı Özer TUNÇTÜRK ve II. Başkan Mete HANÇER katıldı.

Şubemiz tarafından 10.05.2008 tarihinde “6. Geleneksel Dayanışma Gecesi ve Yemeği”
düzenlendi. Gecede meslekte 25 yılını dolduran üyelerimize belgeleri verildi.

TMMOB Denizli İl Koordinasyon Kurulu tarafından 02-03 Mayıs 2008 tarihinde düzenlenen
“Denizli Kent Sempozyumu”na Şubemiz adına katılım sağlandı. Sempozyumda Şube II.
Başkanı Yrd.Doç.Dr. Mete HANÇER tarafından "Denizli İl Merkezindeki Kentleşmenin Jeolojik
Yapı İle İlişkisi” adlı sunum yapıldı.

Yapı Denetim Birliği Denizli Şubesi 20.05.2008 tarihinde Şubemizi ziyaret etti. Ziyarette jeoloji
mühendisinin, Yapı Denetim kuruluşlarındaki görevleri tartışılarak ortak bir protokol
hazırlanması gerektiği sonucuna varıldı.

Şubemizin her yıl düzenlediği piknik, 8 Haziran 2008 tarihinde Karataş Köyü Piknik alanında
200 kişilik katılımla düzenlendi. Üyelerimiz ve ailelerinin birbirleriyle olan ilişkilerinin
pekiştirildiği piknikte çeşitli aktiviteler gerçekleştirildi.
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